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Zarząd Powiatu Stalowowolskiego  

OZK.0022.35.1.2021.JT   

 

Protokół Nr 144/2021 

z posiedzenia Zarządu Powiatu, 

które odbyło się w dniu 2 września 2021 r. 

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli 

Rozpoczęcie obrad o godz. 11:05 zakończenie o godz. 12:40 

 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny 

- Wicestarosta Mariusz Sołtys  

- Członkowie Zarządu: Andrzej Gargaś 

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

- Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa  

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk  

Osoby zaproszone:  

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach  

- Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik 

- Naczelnik Wydziału Transportu Katarzyna Wieprzęć 

 

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół 

Nr 2 w Stalowej Woli dla Marka Butryna, BUsport. 

4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Stalowej Woli dla Marka Butryna, BUsport. 

5. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół 

Nr 1 w Stalowej Woli dla P.P.H.U. EMTEK s.c. Mariusza Wantrycha. 
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6. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na oddanie w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół 

Nr 1 w Stalowej Woli Marka Butryna, BUsport. 

7. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody 

na remont łazienki oraz pomieszczenia administracyjnego w budynku Podleśnej Przystani 

w Stalowej Woli. 

8. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanków bursy - 

zawodników Klubu Sportowego Trenera Łukasza Kościelskiego w okresie od 01.09.2021 r. 

do 31.12.2021 r. 

9. Wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanków bursy - 

zawodników klubu STAL Stalowa Wola Piłkarska Spółka Akcyjna w okresie od  

01.09.2021 r.  

10. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu 

Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia planu sieci publicznych 

szkół ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski, z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających 

siedzibę na obszarze Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy 

prowadzące, celem skierowania do zaopiniowania przez Podkarpackiego Kuratora 

Oświaty. 

11. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu 

Uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XIV/113/2019 Rady 

Powiatu Stalowowolskiego z dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie Regulaminu 

określającego dla nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego wysokość 

stawek dodatków do wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny 

ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego 

funduszu nagród, celem skierowania do uzgodnienia ze związkami zawodowymi 

zrzeszającymi nauczycieli. 

12. Informacja o programie Ministra Edukacji i Nauki pn. „Poznaj Polskę”. 

13. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia 

pełnomocnictwa Pani Bożenie Karlik Naczelnikowi Wydziału Edukacji w Starostwie 

Powiatowym w Stalowej Woli. 

14. Informacja pn. Analiza osiągniętych wyników egzaminów maturalnych i zawodowych 

w roku szkolnym 2020/2021. 
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15. Informacja pn. Informacja o realizacji naboru do szkół ponadpodstawowych 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 2021/2022. 

16. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego 

na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

17. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego 

na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

18. Raport o sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala 

Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2020 rok.  

19. Projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zaciągnięcia 

krótkoterminowego kredytu w rachunku bieżącym na pokrycie występującego w ciągu 

roku przejściowego deficytu budżetu powiatu stalowowolskiego. 

20. Przyjęcie Protokołu Nr 143/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

21. Wolne wnioski. 

22. Zamknięcie posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 144. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny poinformował, że do udziału w posiedzeniu Zarządu zaproszona 

została Pani Monika Pachacz - Świderska, pełniąca obowiązki Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej – Powiatowego Szpitala Specjalistycznego  

w Stalowej Woli.  Pani Dyrektor Szpitala wystąpiła jednak z prośbą o przesunięcie punktu  

18 porządku obrad Zarządu, tj. „Raport o sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZZOZ 

Powiatowego Szpitala Specjalistycznego w Stalowej Woli za 2020 rok.” na jedno z następnych 

posiedzeń Zarządu, ponieważ z przyczyn osobistych nie może wziąć udziału w dzisiejszym 

posiedzeniu.  

Stąd też Starosta Janusz Zarzeczny wystąpił z propozycją usunięcia pkt. 18 porządku obrad  

i przeniesienie go na obrady jednego z najbliższych posiedzeń Zarządu Powiatu.   

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia czy mają jakieś uwagi i zapytania do 

jego propozycji? Żadne pytania i uwagi nie zostały zgłoszone. Pan Starosta zarządził głosowanie. 

Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  –  0.  
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Zarząd Powiatu jednogłośnie opowiedział się za usunięciem z porządku obrad pkt. 18 dot.  

tj. „Raportu o sytuacji ekonomiczno – finansowej SPZZOZ Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

w Stalowej Woli za 2020 rok” i przeniesienie go na posiedzenie jednego z najbliższych posiedzeń 

Zarządu Powiatu.  

Następnie Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem nowego 

porządku obrad, głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli dla 

Marka Butryna, BUsport. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że p.o. Dyrektor Zespół Szkół Nr 2 w Stalowej Woli 

zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na oddanie w najem części 

powierzchni korytarza szkolnego w budynku ZS Nr 2 o pow. 1 m2 dla Marek Butryn, BUsport,   

ul. Sportowa 17, 37-403 Pysznica na okres od 01.09.2021 r. do 30.06.2022 r. pod automat  

do sprzedaży napojów. Odpłatność wynosić będzie 90,00 zł netto miesięcznie (110,70 zł brutto), 

a w miesiącu ferii zimowych opłata zostanie zmniejszona o 50% tj. do kwoty 45,00 zł netto  

(w opłacie uwzględnione jest zużycie prądu).  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 144/936/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 2 w Stalowej Woli dla Marka Butryna, 

BUsport. 

Ad. 4. Uchwała  Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Stalowej Woli dla Marka Butryna, BUsport. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Centrum Kształcenia Zawodowego 

i Ustawicznego w Stalowej Woli zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody 

na wynajęcie części powierzchni korytarza szkolnego w budynku CKUiODiDZ o pow. 2 m2 dla 

BUsport, Marek Butryn, ul. Sportowa 17, 37-403 Pysznica na okres od 01.09.2021 r.  

do 30.06.2022 r. pod automat do sprzedaży przekąsek i zimnych napojów. 

Odpłatność wynosić będzie 160,00 zł netto miesięcznie, a w miesiącu ferii zimowych 80 zł netto.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 144/937/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego 

 w Stalowej Woli dla Marka Butryna, BUsport. 



5 

 

Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli dla 

P.P.H.U. EMTEK s.c. Mariusza Wantrycha. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach wyjaśniła, że, Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli 

zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na oddanie w najem części 

korytarza szkolnego o powierzchni 2 m2 dla P.P.H.U. EMTEK s.c. Mariusz Wantrych, Rudna Mała 

7, 36-060 Głogów Małopolski na okres 01.09.2021 r. – 30.06.2022 r. w celu wstawienia dwóch 

automatów do sprzedaży napojów i przekąsek. Odpłatność za wynajęcie będzie wynosić 360,00 

zł netto (442,80 zł brutto) miesięcznie a w miesiącu ferii zimowych 180,00 zł netto. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 144/938/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli dla P.P.H.U. EMTEK 

s.c. Mariusza Wantrycha.  

Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na oddanie 

w najem części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli 

Marka Butryna, BUsport. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Stalowej Woli 

zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na oddanie w najem części 

korytarza szkolnego o powierzchni 2 m2 dla Marek Butryn, BUsport, ul. Sportowa 17, 37-403 

Pysznica na okres 01.09.2021 r. – 30.06.2022 r. w celu wstawienia dwóch automatów do 

sprzedaży napojów i przekąsek. Odpłatność za wynajęcie będzie wynosić 360,00 zł netto (442,80 

zł brutto) miesięcznie a w miesiącu ferii zimowych 180,00 zł netto. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 144/939/2021 w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w najem 

części powierzchni korytarza szkolnego w Zespole Szkół Nr 1 w Stalowej Woli Marka Butryna, 

BUsport. 

Ad. 7. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na remont 

łazienki oraz pomieszczenia administracyjnego w budynku Podleśnej Przystani w Stalowej 

Woli. 

Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach oznajmiła, że Dyrektor Podleśnej Przystani w Stalowej Woli 

zwróciła się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o wyrażenie zgody na remont łazienki oraz 

przeniesienie pomieszczenia administracyjnego z parteru na pierwsze piętro budynku. Remont 

łazienki głównej ma na celu poprawienie warunków sanitarnych dla wychowanków Przystani, 

a przeniesienie pomieszczenia administracyjnego pozwoli na zaadoptowanie tego pomieszczenia 
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na pokój do zajęć terapeutyczno-rozwojowych oraz wygospodarowania dodatkowej sypialni dla 

dzieci. Wartość szacunkowa remontu łazienki która obejmuje m.in. skucie glazury, demontaż 

urządzeń sanitarnych, malowanie ścian, układanie płytek, montaż nowych urządzeń sanitarnych 

– wynosi 50.000 zł, natomiast koszty przeniesienia pomieszczenia administracyjno-obsługowego 

zostały oszacowane na kwotę 8.000 zł. Obejmują one m. in. wymianę drzwi wewnętrznych, 

malowanie ścian, montaż sieci telefonicznej i komputerowej. Remonty zostaną pokryte  

ze środków własnych, które zostały przekazane w grudniu 2019 r. tej jednostce organizacyjnej 

powiatu przez PACCF Polish American Congress Charitable Foundation. Ze względu na wybuch 

pandemii remont został przeniesiony i zaplanowany w budżecie placówki na rok 2021.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 144/940/2021 w sprawie wyrażenia zgody na remont łazienki 

oraz pomieszczenia administracyjnego w budynku Podleśnej Przystani w Stalowej Woli. 

Ad. 8. Wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanków bursy - 

zawodników Klubu Sportowego Trenera Łukasza Kościelskiego w okresie od 01.09.2021 r. 

do 31.12.2021 r.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że Pani Teresa Polowska Dyrektor 

Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem  

o zwolnienie z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej w okresie od września 2021 do grudnia 

2021 r. 10 wychowanków bursy i zawodników Klubu Sportowego Trenera Łukasza Kościelskiego, 

którzy w roku szkolnym 2021/2022 uczęszczają do szkół prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski. Przypomniała, że w uzasadnionych przypadkach Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego może zwolnić wychowanka z w/w opłat, jeżeli jest zawodnikiem klubu 

sportowego działającego na terenie Stalowej Woli i ciągle doskonali umiejętności sportowe  

i podnosi poziom wytrenowania. Zwolnienie w całości z powyższych opłat 10 wychowanków 

bursy za okres 4 miesięcy, przy pobycie  79 dni, dotyczyłoby kwoty 12 670,00 zł, w tym:   

- zakwaterowanie – 2 400,00 zł  

- wyżywienie – 10 270,00 zł,  

W przypadku zwolnienia z opłat w wysokości 50%, byłaby to kwota – 6 335,00 zł, w tym: 

- zakwaterowanie – 1 200,00 zł  

Zaproponowane zostało zwolnienie z całości opłat 10 wychowanków bursy za okres 4 miesięcy, 

przy pobycie trwającym 79 dni. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  
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Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-

Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia z całości opłat za pobyt w Bursie 

Międzyszkolnej wychowanków bursy - zawodników Klubu Sportowego Trenera Łukasza 

Kościelskiego w okresie od 01.09.2021 r. do 31.12.2021 r. 

Ad. 9. Wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli 

w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej wychowanków bursy - 

zawodników klubu STAL Stalowa Wola Piłkarska Spółka Akcyjna w okresie  

od 01.09.2021 r.  

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik poinformowała, że Pani Teresa Polowska Dyrektor 

Zespołu Placówek Oświatowo-Wychowawczych w Stalowej Woli zwróciła się z wnioskiem  

o zwolnienie z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej w okresie od września 2021  

do grudnia 2021 r. 8 wychowanków bursy i zawodników klubu STAL Stalowa Wola Piłkarska 

Spółka Akcyjna. Jednocześnie Pani Bożena Karlik poinformowała, że przed posiedzeniem Zarządu 

Powiatu otrzymała dodatkowo ustny wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-

Wychowawczych w Stalowej Woli, o zwolnienie z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej 

dodatkowo jeszcze jednego zawodnika klubu STAL Stalowa Wola Piłkarska Spółka Akcyjna.  

W związku z tym będzie 9 wychowanków, którzy w roku szkolnym 2021/2022 uczęszczają do 

szkół prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, są to uczniowie z klasy I LO ZS 1, klasy I LO ZS 

2 oraz klasy II T ZS 2.  

Wicestarosta Mariusz Sołtys wystąpił z wnioskiem, aby Prezes klubu STAL Stalowa Wola 

Piłkarska Spółka Akcyjna pisemnie poinformował Zarząd Powiatu w jakiej formie będzie 

promował Powiat w zamian za udzielaną temu klubowi pomoc finansową. Starosta Janusz 

Zarzeczny zwrócił się z wnioskiem, aby pod koniec roku kalendarzowego zaprosić 

przedstawiciela klubu STAL Stalowa Wola Piłkarska Spółka Akcyjna, opiekującego się 

wspomaganymi finansowo zawodnikami, aby ten przedstawił informację o ich wynikach 

sportowych.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 

0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył wniosek Dyrektora Zespołu Placówek Oświatowo-

Wychowawczych w Stalowej Woli w sprawie zwolnienia z opłat za pobyt w Bursie Międzyszkolnej 

wychowanków bursy - zawodników klubu STAL Stalowa Wola Piłkarska Spółka Akcyjna w okresie 

od 01.09.2021 r. 

Ad. 10. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, 

z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze 
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Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące, celem 

skierowania do zaopiniowania przez Podkarpackiego Kuratora Oświaty. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła informację dotyczącą przyjęcia projektu 

uchwały Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół 

ponadpodstawowych oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski,  

z uwzględnieniem szkół ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze 

Powiatu Stalowowolskiego prowadzonych przez inne organy prowadzące, celem skierowania do 

zaopiniowania przez Podkarpackiego Kuratora Oświaty. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 144/941/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie ustalenia planu sieci publicznych szkół ponadpodstawowych 

oraz szkół specjalnych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski, z uwzględnieniem szkół 

ponadpodstawowych i specjalnych mających siedzibę na obszarze Powiatu Stalowowolskiego 

prowadzonych przez inne organy prowadzące, celem skierowania do zaopiniowania przez 

Podkarpackiego Kuratora Oświaty. 

Ad. 11. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu Uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej uchwałę Nr XIV/113/2019 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie Regulaminu określającego dla 

nauczycieli poszczególnych stopni awansu zawodowego wysokość stawek dodatków do 

wynagrodzenia zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny 

doraźnych zastępstw oraz wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród, celem 

skierowania do uzgodnienia ze związkami zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła informację. Starosta Janusz Zarzeczny 

zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 144/942/2021 w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego zmieniającej Uchwałę Nr XIV/113/2019 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 16 grudnia 2019 roku w sprawie Regulaminu określającego dla nauczycieli 

poszczególnych stopni awansu zawodowego wysokość stawek dodatków do wynagrodzenia 

zasadniczego, wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw oraz 

wysokość nagród ze specjalnego funduszu nagród, celem skierowania do uzgodnienia ze związkami 

zawodowymi zrzeszającymi nauczycieli. 

Ad. 12. Informacja o programie Ministra Edukacji i Nauki pn. „Poznaj Polskę”. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik przedstawiła informację dotyczącą nowego programu 

Ministra Edukacji i Nauki „Poznaj Polskę”. Celem przygotowanego przedsięwzięcia jest 

uatrakcyjnienie procesu edukacyjnego dzieci i młodzieży i umożliwienie im poznawania Polski, 
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jej środowiska przyrodniczego, tradycji, zabytków kultury i historii oraz osiągnięć polskiej nauki. 

O środki na dofinansowanie wycieczek szkolnych mogą ubiegać się organy prowadzące publiczne  

i niepubliczne szkoły podstawowe i ponadpodstawowe dla dzieci i młodzieży. Wnioskodawca 

(organ prowadzący) może złożyć dla każdej szkoły: 

- jeden wniosek o dofinansowanie wycieczki dla samodzielnej szkoły ponadpodstawowej,  

- w przypadku zespołu szkół – maksymalnie dwa wnioski o dofinansowanie wycieczki dla szkoły 

podstawowej (jeden dla klas I-III oraz jeden dla klas IV-VIII),  oraz maksymalnie jeden wniosek  

o dofinansowanie wycieczki dla każdej szkoły ponadpodstawowej wchodzącej w skład zespołu,  

Zadanie może być dofinansowane w wysokości do 80% poniesionych kosztów, a kwota 

dofinansowania nie może przekroczyć: 

- w przypadku wycieczki jednodniowej –  5 000 zł 

- w przypadku wycieczki dwudniowej – 10 000 zł 

- w przypadku wycieczki trzydniowej – 15 000 zł. 

Wycieczka może się odbyć przy udziale co najmniej 10 uczniów, a koszt udziału jednego 

uczestnika nie może przekroczyć 100 zł (osobodoba). Dotacja celowa może być udzielona pod 

warunkiem zapewnienia przez Wnioskodawcę wkładu własnego o łącznej wysokości co najmniej 

20% całkowitego kosztu zadania. Do wkładu własnego zalicza się: 

- wkład finansowy zapewniony przez organ prowadzący lub wpłaty rodziców dzieci, które będą 

uczestniczyć w wycieczce, 

- wkład niefinansowy. 

Nabór wniosków ruszy 6 września 2021 r. i będzie prowadzony w trybie ciągłym do  

30 września 2021 r. lub do wyczerpania środków finansowych. 

Naplecznik Wydziału Edukacji poinformowała, że warunki udziału w programie są następujące: 

1) Dyrektor szkoły występuje do organu prowadzącego z wnioskiem o udział w przedsięwzięciu.  

2) Organ prowadzący składa formularz ogólny oraz wniosek/wnioski o dofinansowanie wycieczki 

za pośrednictwem systemu teleinformatycznego (SIO) - w przypadku pracownika organu należy 

załączyć stosowne pełnomocnictwo. 

3) Minister Udostępnia w Biuletynie Informacji Publicznej MEiN informację dot. środków 

finansowych przyznanych w ramach przedsięwzięcia obejmującą nazwy podmiotów, które 

otrzymały wsparcie finansowe oraz wysokość środków. 

4) Organ prowadzący przesyła do MEiN porozumienie w ciągu 30 dni od pojawienia się informacji  

w Biuletynie Informacji Publicznej MEiN. 

5) Dyrektor szkoły składa sprawozdanie do Organu Prowadzącego. 

6) Organ prowadzący składa w terminie 30 dni od daty zakończenia realizacji zadania sprawozdania 

do MEiN. 
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7) Zwrot niewykorzystanych środków następuje w terminie 15 dni od dnia zakończenia realizacji 

zadania określonego w porozumieniu.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 

0.  

Zarząd Powiatu zapoznał się z Informacją o programie Ministra Edukacji i Nauki pn. „Poznaj 

Polskę”. 

Ad. 13. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie udzielenia pełnomocnictwa 

Pani Bożenie Karlik Naczelnikowi Wydziału Edukacji w Starostwie Powiatowym 

w Stalowej Woli. 

Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik omówiła temat dotyczący udzielenia jej 

pełnomocnictwa, dotyczącego czynności związanych z realizacją programu Ministra Edukacji  

i Nauki pn. „Poznaj Polskę”. Pełnomocnictwo w szczególności obejmuje umocowanie do: 

1) sporządzenia i złożenia formularza ogólnego wniosku o dofinansowanie wycieczki  

w ramach Przedsięwzięcia, wraz z oświadczeniami oraz wniosku lub wniosków  

o dofinansowanie wycieczki zgodnie z ww. komunikatem,   

2) składania oświadczeń woli i wiedzy (w tym deklaracji, wyjaśnień) w związku ze złożonym 

wnioskiem o dofinansowanie zadania w ramach Przedsięwzięcia. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 144/943/2021 w sprawie udzielenia pełnomocnictwa Pani 

Bożenie Karlik Naczelnikowi Wydziału Edukacji w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli. 

Ad. 14. Informacja pn. Analiza osiągniętych wyników egzaminów maturalnych 

i zawodowych w roku szkolnym 2020/2021. 

Informację dotyczącą osiągniętych wyników egzaminów maturalnych i zawodowych w roku 

szkolnym 2020/2021 omówiła Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena Karlik.  

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego zapoznał się z  Informacją dot. Analizy osiągniętych wyników 

egzaminów maturalnych i zawodowych w roku szkolnym 2020/2021. 

Ad. 15. Informacja pn. Informacja o realizacji naboru do szkół ponadpodstawowych 

prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 2021/2022. 

Informację o realizacji naboru do szkół ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat 

Stalowowolski w roku szkolnym 2021/2021 omówiła Naczelnik Wydziału Edukacji Bożena 

Karlik.  

Zarząd Powiatu Stalowowolskiego zapoznał się z informacją o realizacji naboru do szkół 

ponadpodstawowych prowadzonych przez Powiat Stalowowolski w roku szkolnym 2021/2022. 

Ad. 16. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego 
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na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

Starosta Stalowowolski Janusz Zarzeczny omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu 

Stalowowolskiego dotyczący przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu 

Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, 

usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest dla pierwszego  

z wnioskodawców a następnie zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  

się  – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 144/944/2021 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

 w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest. 

Ad. 17. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyznania pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem 

i unieszkodliwianiem elementów zawierających azbest. 

Starosta Janusz Zarzeczny omówił projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego dotyczący 

przyznania pomocy finansowej w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na 

dofinansowanie kosztów inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem 

elementów zawierających azbest dla drugiego z wnioskodawców a następnie zarządził 

głosowanie. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 

0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 144/945/2021 w sprawie przyznania pomocy finansowej 

w formie dotacji celowej z budżetu Powiatu Stalowowolskiego na dofinansowanie kosztów 

inwestycji związanych z demontażem, usuwaniem i unieszkodliwianiem elementów zawierających 

azbest. 

Ad. 18. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie zaciągnięcia 

krótkoterminowego kredytu w rachunku bieżącym na pokrycie występującego w ciągu 

roku przejściowego deficytu budżetu Powiatu Stalowowolskiego. 

Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa omówiła projekt uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego  

w  sprawie zaciągnięcia krótkoterminowego kredytu w rachunku bieżącym na pokrycie 

występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu Powiatu Stalowowolskiego. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących  się  – 

0.  
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Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 144/946/2021 zaciągnięcia krótkoterminowego kredytu  

w rachunku bieżącym na pokrycie występującego w ciągu roku przejściowego deficytu budżetu 

powiatu stalowowolskiego. 

Ad. 19. Przyjęcie Protokołu Nr 143/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r. 

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem Protokołu Nr 143/2021 z dnia  

26 sierpnia 2021 r. Głosy: za – 3, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 143/2021 z dnia 26 sierpnia 2021 r. został przyjęty.  

Ad. 20. Wolne wnioski.  

Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda poinformował, że wpłynęła petycja mieszkańca Powiatu 

Niżańskiego, dotyczącą pokrycia kosztów przejazdów seniorów środkami transportu zbiorowego. 

Poinformował, że Ryszard Andres Przewodniczący Rady Powiatu Stalowowolskiego 

zaproponował, aby przed rozpoczęciem procedury związanej z przekazaniem petycji do 

właściwej rzeczowo Komisji Rady Powiatu Stalowowolskiego, była ona omówiona na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu. Sekretarz Powiatu zaproponował aby tematykę związaną z treścią petycji  

i funkcjonowaniem publicznego transportu zbiorowego przedstawiła obecna na posiedzeniu 

Zarządu Powiatu Katarzyna Wieprzęć - Naczelnik Wydziału Transportu. Katarzyna Wieprzęć 

omówiła całą sytuację związaną z wykonywaniem zadań realizowanych przez Powiat 

Stalowowolski w publicznym transporcie zbiorowym. Poinformowała, iż z chwilą uruchomienia 

przewozów o charakterze użyteczności publicznej Rada Powiatu uchwaliła cennik biletów 

jednorazowych i miesięcznych obowiązujących w tych przewozach na terenie właściwości 

organizatora. Cennik ten uwzględnia wyłącznie obowiązkowe ulgi ustawowe oraz w przypadku 

biletów miesięcznych, na wybranych liniach, rozbicie na strefy cennikowe. Naczelnik Wydziału 

Transportu powiadomiła, iż od tego momentu żaden samorząd nie wnioskował o wprowadzenie 

dodatkowych ulg samorządowych dla swoich mieszkańców, w tym np. ulg dla seniorów. 

Podkreśliła także, iż pomimo istniejących dofinansowań z budżetu Państwa nie wszystkie linie się 

bilansują. Stąd też ewentualne wprowadzenie zniżek dla poszczególnych grup pasażerów 

musiałoby się wiązać z istotnym zaangażowaniem finansowym wszystkich samorządów. 

Katarzyna Wieprzęć zauważyła, iż niezależnie od przewozów powiatowych, na terenie Gminy  

i Miasta Nisko funkcjonuje również komunikacja miejska realizowana przez Gminę Stalowa Wola.   

Naczelnik Wydziału Transportu Przedstawiła również aktualnie podejmowane działania mające 

na celu m. in. pozyskiwanie środków finansowych, które byłyby przeznaczone na świadczenie 

usług transportowych w ramach publicznego transportu zbiorowego. Wicestarosta Mariusz 

Sołtys, z uwagi na brak partycypowania w kosztach realizacji przewozów przez samorządy 

gminne z terenu powiatu niżańskiego oraz ograniczony udział w tych kosztach samego powiatu 

niżańskiego, zaproponował aby w dalszym ciągu kontynuować działania w celu solidarnego 

udziału w kosztach wszystkich samorządów. Katarzyna Wieprzęć, w związku ze zbliżającymi się 
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pracami dotyczącymi przyszłorocznego budżetu poinformowała, że aktualnie razem z Prezesem 

PKS w Stalowej Woli S.A., uczestniczy w bezpośrednich rozmowach z włodarzami poszczególnych 

gmin z terenu powiatu niżańskiego. Celem podejmowanych rozmów jest uzyskanie większego niż 

dotychczas zaangażowania tych samorządów w rozwój i finansowanie przewozów powiatowych. 

Starosta Janusz Zarzeczny poparł te działania i wskazał aby w tych rozmowach poruszać 

występujące potrzeby pasażerów.  

 

Ad. 21. Zamknięcie posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołowała:  

Katarzyna Wilk-Mozgawa 

Janusz Zarzeczny 

Starosta Stalowowolski 
(podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 

 


